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ZAPISNIK 

SA 18. SJEDNICE VMO ŠKURINJSKA DRAGA 
 
 

18. sjednica VMO Škurinjska Draga održana je 26. rujna 2024. (četvrtak), s početkom u 13:00 sati 
u prostorijama Mjesnog odbora Škurinjska Draga, Porečka 94. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Miroslav Deković, predsjednik VMO 
- Julija Kordić, zamjenica  predsjednika VMO 
- Davor Šojat, član VMO 
- Nikolina Šaponja, članica VMO  
- Dragica Fadljević, voditeljica Odsjeka za mjesnu samoupravu 
- Željko Vitas, voditelj Odsjeka za zajedničku komunalnu djelatnost 
- Željko Ševerdija, voditelj Odsjeka za plan, razvoj i gradnju infrastrukture i promet 
- Petra Komadina, savjetnica za promet, Odsjek za plan, razvoj i gradnju infrastrukture i promet   
- Dalibor Netretić, voditelj Odjela prometne signalizacije 
- Miroslav Badrić, Rukovoditelj Službe održavanja prometnica 
- Maja Gnjato, Tajnica 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Anela Kajtezović, članica VMO  

 
Sjednicu je otvorio Predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

Usvajanje zapisnika sa 17. sjednice VMO od 22. kolovoza 2024.g. 
 

0. Usvajanje zapisnika sa 17. sjednice VMO od 22. kolovoza 2024.g. 

1. Problem – Projekt nekadašnji Brodokomoercov Market u Osiječkoj ulici – pitanje novi 

vlasnik 

2. Prenamjena dječjeg igrališta između nebodera Rastočine 5 i 6 

3. Cestica između stanice za Tehnički pregled vozila i nekadašnje mljekare 

4. Dječji park u Jelićevoj od kućnog broja 1 do 3 

5. Problem sa šahtom i rupama po naselju, pogotovo na Rastočinama 

6. Razno 



 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

 

Zapisnik s 17. sjednice održane 22. kolovoza 2024.g. jednoglasno je usvojen. 
 
TOČKA 1. 
 
Nakon uvoda Predsjednika gđa. Dragica Fadljević se nadovezala konstatacijom da je Upravni odjel 
za urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo dostavio informaciju da Vijeće MO Škurinjska 
Draga dostavi svoj prijedlog i plan za prostor na kojem se nalazi market Brodokomerca, dok je 
Upravni odjel za gradsku imovinu dostavio informaciju s kojim dijelom imovine raspolaže Grad 
Rijeka ( 286 kvadrata) i da je većinski vlasnik Brodokomerc, te se ne zna šta bi novi vlasnik s time 
želio napraviti. 
Predsjednik Vijeća Miroslav Deković odgovorio je da je Brodkomercov market preko 20 godina 
prazan. Drži da Brodokomercov market mora postati Gradsko vlasništvo, te biti sužen sa desne 
strane 3-5 m da bi se dobila treća traka sa Rastočina iz Ulice Antuna Mihića, i trebao bi se odvući 
sa glavne ceste 3-5 m, da se dobije regularno skretanje za Jelićevu ulicu. Treća traka bi duplo 
rasteretila naselje i gužve. Predložio je i liveliranje novog krova tog novog prostora kojim bi se dobilo 
do 50-tak novih parkirnih mjesta. Ako bi se prostor prenamijenio u novi MO i prilagodio potrebama 
naselja, sigurnost i kvaliteta življenja u čitavom naselju i okolici bi narasla za sigurnih 70 %. 
Dragica Fadljević zaključila je da se sve treba sročiti u pisani trag, te poslati pročelnici Buljan Ljiljani 
i pročelnici Denis Šulina, posebno Brodokomercu koji je većinski vlasnik. 
 
Prisutni vijećnici primili su informacije na znanje. 
 
TOČKA 2. 
 
Predsjednik Vijeća Miroslav Deković rekao je da ozbiljan broj ljudi smatra veliki prostor duplog 
igrališta između Rastočina 5 i 6 nefunkcionalnim. Radi se o velikom prostoru sa starim i opasnim 
spravama. U sredini stoji također vrlo opasni kameni zid nekadašnjeg pješčanika za koji suvlasnici 
okolnih nebodera usuglašeno i iz više razloga tvrde da ga treba pod hitno ukloniti. Prijedlog građana 
je da bi se na tim terenima mogli postaviti golovi za igranje nogometa i koševi za igranje košarke. 
Gospodin Željko Vitas je odgovorio da se plan sa potrebom za uklanjanje i željenim prenamjenama 
igrališta treba poslati pisanim putem. 
 
Prisutni vijećnici primili su informacije na znanje. 
 
TOČKA 3. 
 
Predsjednik Vijeća započeo je razgovor o cesti između stanice za Tehnički pregled vozila i 
nekadašnje mljekare i rekao, ako im Grad već poklanja taj dio gdje držimo cca 25 parkiranih vozila, 
da ih se za širinu te ceste i dodatno odmakne od glavne ceste, da bi Osječka cesta bila prohodnija 
i dobilo se novih praktičnijih parkinga, jer se u konačnici ipak njima ide u korist da spoje dva ogromna 
terena, pa za to spajanje najmanji je problem da i mi kao naselje dobijemo nešto lijepo i korisno. To 
je jedna od ideja o kojoj je želio razgovarati sa djelatnicima Grada i kroz razgovor bi se probalo naći 
neko zajedničko rješenje. Pitao je prisutne kome se obratiti da ta cesta ugodi naselju i kupcu. Kupac 
dobiva spojenu parcelu, a onda naselje dobiva na parkirnim mjestima, široj autobusnoj stanici, širim 
raskrižjem itd. 
Gospodin Željko Ševerdija rekao je da mu informacija o cesti nije poznata, te da može sve ispitati 
sa tehničke strane.  
Željko Vitas je dodao da oni upravljaju nerazvrstanim cestama i da se prvo mora provjeriti da li ona 
ima status ceste. Nadležna tijela uvijek u tom slučaju moraju provjeriti da li se radi o nerazvrstanoj 
cesti. 
Član vijeća, Davor Šojat drži da ta cesta pripada Mjesnom odboru Banderovo. 



TOČKA 5. 

 

Predsjednik Vijeća započeo je razgovor o okućnicama nebodera Rastočine 6 i 7 oko kojih su se 

pojavila opasna utonuća i raspadanja starih prekopa i obratio se gospodinu Badriću. 

Gospodin Miroslav Badrić se nadovezao se da su novci Grada trenutno više utrošeni na pale 

zidove. Učinit će što bude moguće da se sanira najveća rupa, o čemu je već pričao s kolegom 

Vitasom, kao i da se poveća sanacija rupa i šahti. 

 

Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su informacije na znanje. 
 
TOČKA 6. 

 

Predsjednik Miroslav Deković spomenuo je i problem postavljanja kamera zbog velike brzine 

vožnji. 

Gospodin Željko Ševerdija odgovorio je da im se uputi zahtjev za postavljanjem kamera pa će se 

razmotriti. 

Gospodin Dalibor Netretić pričao je o potrebi za postavljanjem stupića u Osiječkoj 14 zbog 

invalidskog mjesta, koja će se isto realizirati, te je upoznat i za postavljanjem barem dva, tri stupića 

ulici Rastočine 4, što je i dokumentirao. 

 

Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su informacije na znanje. 
      
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 14 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.   
                                                                                                                                                                  
              Zapisničar:                                                      Predsjednik  
                                                                                                                 VMO Škurinjska Draga: 

                Maja Gnjato 
                                                                                                             Miroslav Deković                                                                     

Gđa. Dragica Fadljević se složila i dodala, da se  cesta mora provjeriti gdje pripada, i da li pripada 
u nerazvrstane ceste. 
 
Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su informacije na znanje 
 
TOČKA 4. 

 

Predsjednik Vijeća pitao je prisutne da li je moguće da se u dječjem parku između kućnog broja 1 i 

3 dobije jedna drvena kućica od Grada, pod ključem, u službi povremenih zabava i Adventa za 

djecu. 

Gospodin Željko Vitas dao je odgovor da Grad nema takvu kućicu, i da su adventske kućice privatno 

vlasništvo koje su vezane za natječaje. Onih nekoliko zatvorenih štandova služe za odrađene 

manifestacije. Ostale su vezane za Korzo. 

Dragica Fadljević obratila se gospodinu Vitasu pitanjem da li postoji prijedlog da se tako nešto radi 

kroz komunalne akcije, i dobila odgovor da ne postoji. Dodala je da postoji jedino kroz lokalno 

partnerstvo, do 15 kvadrata, i radi se o nadstrešnici, ali za to se treba prijaviti kroz projekte. 

 

Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su informacije na znanje. 
 


